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Tomko: 

Autobusová stanica, či by sa fakt s tým terminálom nedalo niečo robiť ohľadom zimného 

obdobia, lebo teraz v tomto zimnom období jak fúka ten severný vietor, stanica je otvorená 

a tí ľudia pri čakaní tam premrznú, či by sa nedalo aspoň tú budovu terminálu nejakým 

spôsobom v zimnom období otvoriť pre nastupujúcich. 

 

PhDr. Čižmár: 

Autobusová stanica je momentálne vo fáze, že prebieha konečne kolaudácia. Do tohto 

procesu ste sa vložili aj vy, poslanci, ste adresovali svoju požiadavku smerom na železnice SR  

a samozrejme aj ministerstvo dopravy. To isté sa riešilo aj na úrovni kraja z pozície komisie 

dopravy, táto požiadavka bola vznesená. Krátko na to sa konečne pohli veci a začína sa 

kolaudovať. Bohužiaľ nie je v našej moci, aby my sme dosiahli ako nie vlastník objektu, lebo 

vlastníkom sú železnice, aby železnice otvorili tento priestor pokiaľ nie je skolaudované, celý 

projekt.  Takže aj keď asi táto otázka alebo odpoveď zrejme nepoteší tých, ktorí využívajú 

služby autobusovej stanice, bohužiaľ, budeme si musieť počkať na proces kolaudácie. Ak sa 

ukončí a železnice nastavia režim prevádzky jednotlivých častí, tzn. nástupištia, budova, 

podchod tak, ako sme to tu už niekoľkokrát tu riešili a možno aj s našou spoluúčasťou, čo sme 

sa aj ponúkli, v niektorých prípadoch, kde sme schopní participovať, tak dúfam, že tá stanica 

už bude plne funkčná k dispozícii obyvateľom nielen mesta ale aj regiónu.  

 


